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1 2023-11-03
Jacek 

Sulikowski 

Dzień dobry wszystkim,
poniżej podsyłam link do raportu Izby Gospodarczej Wodociągi Polskie. Bardzo proszę o przeczytanie. Myślę, że na obecną chwilę jest to idealne przedstawienie sytuacji przedsiębiorstw wod-kan w 
związku z regulacjami prawnymi w naszym państwie. Liczby choć przerażające, mówią same za siebie. Niestety nasze zgkim nie jest tu wyjątkiem. Delikatnie wspomniałem o tym na ostatnim 
posiedzeniu sesji RM. W chwili obecnej sytuacja stabilna jest w niewielkim procencie przedsiębiorstw w Polsce i to często tych największych. Wystarczy obdzwonić wszystkie nasze sąsiednie gminy 
(zgk), aby potwierdzić ten fakt. I tu jest istotna rola samorządu, bo na nie, choć wg mnie niesłusznie, zrzucono obowiązek ale i problem z utrzymaniem WiK-ów, powołując się, że "to przecież zadanie 
własne gminy", innymi słowy często stawiając ich/nas pod ścianą.

https://portalkomunalny.pl/zle-prawo-taryfowe-i-dramatyczna-sytuacja-w-branzy-konferencja-prawna-igwp-540142/

Dodatkowo podsyłam link do programu NFOŚiGW "Woda do spożycia". Dotyczy to samorządów powyżej 15tys mieszkańców ale jak wspomniano w tekście: "W przypadku zadań dotyczących sieci 
wodociągowych na terenach gmin mniejszych dopuszcza się budowę/modernizację jedynie sieci magistralnych. Warunek wskazujący, że zadania dotyczące rozbudowy infrastruktury muszą dotyczyć 
zaopatrzenia w wodę aglomeracji zgodnych z Dyrektywą 91/271/EWG, musi spełniać każda z gmin objętych projektem." Piszę o tym w kontekście popularnym ostatnio na tułowickim FB zabezpieczeniu 
sieci przed "katastrofą" braku dostępu do wody dla mieszkańców. Sieć magistralna to właśnie np. odcinek między SUWem a siecią rozdzielczą na osiedlu czy w kierunku sołectw,  w tym przejście 
bypassem pod torami kolejowymi.
Nie znam jednak szczegółów tego programu, może pani od programów unijnych posiada większą wiedzę. Oczywiście temat do dyskusji, czy w ogóle jako gmina będziemy działali coś w temacie 
modernizacji czy alternatywie dla gł. sieci przesyłowej.

https://www.portalsamorzadowy.pl/gospodarka-komunalna/300-milionow-zlotych-czeka-na-samorzady-w-programie-woda-do-spozycia,500970.html

1 2023-10-31
Magdalena 

Duda 
M.Duda : Mogę go jeszcze edytować i napisać ze kolędy z Radnymi i wspólne robienie najdłuższego łańcucha w Tułowicach (120 12 JARMAK) 

1 2023-09-21
Frederic 
Coppin

Szanowni radni
Mam wielką prośbę dotyczącą sposobu składania wniosków interpelacji  w aplikacji ESESJA.PL ( na tablecie)
Składamy obowiązkowo przez ten system ponieważ jest udostępniony w specjalnym portalu  dla mieszkańców. Po składaniu bardzo proszę informować przez WHATSAPP  że zostały takowe wnioski 
złożone. Ponieważ system nie powiadamia automatycznie kiedy radny pisze wniosek interpelacji. Te wnioski nie maja podpisu elektronicznego ponieważ taka opcja nie istnieje , dlatego te wnioski 
również należy dostarczyć do biura rady do Pani Iwony Węgrowskiej. Pani Iwona przekazuje do burmistrza , aktualizuje rejestr wniosków interpelacji , następnie  wyśle  aktualizację do Pana Łukasza 
Koteluka i do przewodniczącego rady. 
Jeżeli chodzi o procedurę kiedy jest odpowiedź od burmistrza: Odpowiedź dostarczona jest do biura rady , do Pana Łukasza Koteluka i do przewodniczącego rady.
Rejestr jest aktualizowany wraz z aplikacja , a ja informuje przez whatsapp, że odpowiedź jest umieszczona.
Opracowałem tę procedurę aby usprawnić składanie wniosków i to na prośbę biura rady oraz informatyka.

2 2023-08-31 Zmiana Data Sesji 14 09 2023 o16:30 
3 2023-08-28 Informacja o spotkania z Burmistrzem 28 08 2023 , 9:30 .W Urzędzie 
4 2023-08-16 Pytania Soltysa dot koszenie droga rowerowa 
5 2023-08-16 Pytania mieskańców Tułowice Mały dot. "zapachy" 
6 2023-08-16 Odpowiedzi dostałem dot numer alarmowy (psy) 
7 2023-08-16 Plan dożynki w Tułowicach ustalony 
8 2023-08-08 Wykonanie Budżetu na I półrocze wysłany przez esesji 
9 2023-08-08 Daty sesji i komisji ustalony : 14 09 sesja , 11 09 komisja 
10 2023-08-08 Zapytałem informacji dot. Dożynki 
11 2023-06-19 Kilka razy dostałem telefony od Pana Kowalskiego z Tułowice i by l u mnie w Firmie . Powiem o co chodzi 19 06 na komisji 
12 2023-06-19 Informuję,że na sesji obecne będą przedstawicielki wolontariatu gminy tułowice (kojce gminne). O 17:30 21 06 2023 
13 2023-06-11 Dostałem informacja, że uchwała OPSU nie może być podjęta 22 06 bo ustawa zmieni się 21.06.2023, wyjaśnię ta sprawa z Sekretarzem 12.06.2023
14 2023-05-28 Wysłałem Bilans 2022 , będzie umówiony przed Absolutorium  planowany w Czerwcu 2023 

15 2023-05-09
 Zarządzanie nr 392/2023 Burmistrza Tułowice w sprawie przedstawienia sprawozdania rocznego z wykonania budzetu Gminy Tułowice za 2022 r, będzie umówiona przed Absolutorium , planowany w 
Czerwcu 2023

16 2023-05-09
 Zarządzanie nr 2/2023 Burmistrza Tułowic z dnia 24 kwietnia 2023 r w sprawie przedłożnia informacji o wykonaniu budzetu Gminy Tułowice za I Kwartał 2023  będzie umówiona przed Absolutorium , 
planowany w Czerwcu 2023

17 2023-05-09 Radni się spotkają w Szkole 10 05 2023 o 16:00 , Godzina komisja została zmieniona 

18 2023-05-08
Pan Galla Paweł (Ulica Boczna) prosił mnie o rozmowy . Prosi o termin realizacji remontu ul Bocznej obiecanego przez Burmistrza. Dostał informacji od Urzedu ze Remont nie będzie. Przekazałem 
zdjęcia przez Esesji i do Radnej Okręgu Anna Sokulska . Również dostałem informację o rowie .

19 2023-04-27
Pani radczyni podsunęła mi taki artykuł, może się przyda radnym, którzy jeszcze nie złożyli oświadczenia, a którzy złożyli mogą jeszcze poprawić.
https://samorzad.pap.pl/kategoria/aktualnosci/mf-srodki-zgromadzone-na-koncie-ppk-powinny-byc-ujmowane-w-oswiadczeniach

20 2023-04-27
Sprawa dotycząca Państwa Lenart i odpowiedzi na pisma. Miałem rozmowę z Panem Sekretarzem 27.04.23 i wnioski są następujące: Państwo Lenart będą zaproszeni wraz ze stowarzyszeniem kiedy 
będzie podjęta ostateczna decyzja dot. bonifikaty. Na dzień dzisiejszy taka decyzja nie została podjęta, więc Burmistrz wraz z sekretarzem przygotują odpowiedź dla Państwa Lenart reasumując opinię 
Pani radcy prawnej + informacje o tym, że sprawa wymaga więcej czasu niż 30 dni i zostaną zaproszeni aby przedstawić ostateczną odpowiedź.  

21 2023-04-24 Esesja aktualizowany: Wykonanie budżetu 1 kwartał 2023, sprawodzanie OPSU , Informacje o konsultacjach, Program 3 Maja 
22 2023-04-24 Rejestr listów i pytań aktualizowany 

Rejestr wiadomości



23 2023-03-30

 Dzień dobry Proszę o przekazanie Radnym Miasta Tułowice oraz o możliwość uczestnictwa w rozmowach Komitetowi Społecznemu utworzonemu na Rzecz Mateusza. DOSTAŁEM TAKA PROŚBA 
MAILEM 
 
 
Z poważaniem
 
Maria Lenart

24 2023-03-30 13-04-2023 SPOTKANIA Z RADĄ O 16 30
25 2023-03-30 Komisja Budżetowa przygotowała propozycję analyza projekty uchwały zmian budzetu i prognozy wieloletnie 
26 2023-03-16 Uwaga nowe formularze oswiadczenie majatkowe , są na esesji , załatwię wersja edytowalna , bo dostalismy PDF 

27 2023-03-16
W zwiazku z aktualizacja oprogramowania antywirusowego na panstwa tabletach, prosze o pozostawienie ich na sali posiedzen po Sesji w dni 27.03.2023 r. Po wgraniu nowego oprogramowania 
otrzymacie panstwo wiadomosc SMS dotyczaca odbioru urzadzenia.

28 2023-03-10 Komisja jest 23.03.2023 o 16:30 a sesja 27 03 2023 o 16:30: to sesja bezpieczeńtwa 
29 2023-02-24 Planowany jest podziękowania i gratulacji dla So ltysów . Termin do potwierdzenie 

30 2023-02-08
Zmieniłem cegły wiadomości PRM i WPRM oraz dzialalność PRM i WPRM. Te cegły nie będa już aktualizowane. Umieściłem w archiwum wszystkie dane w nich zawarte, które dotyczą lat 2018-2022. 
Na ich miejsce utworzyłem 2 nowe rejestry, które znajdują się w cegle rejestry i plan pracy-dokładnie na tych samych zasadach, co rejestr listów i rejestr pytań. Ułatwi to dostęp do informacji, ponieważ 
wszystko będzie w jednym miejscu.

31 2023-01-31
* Kalendarz zebrań wiejskich rozdany. Na Whatsappa  został wysłany podział obecności na zebraniach- między
mną a Romanem Kopijem.
* 09.02.2023 r. zaproszenie na otwarcie muzeum w Tułowicach


